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Protokół z LIII posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 23 sierpnia 2023 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz  

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

4. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

5. Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi Inwestorów. 

6. Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

7. Inspektor Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

8. Kierownik Biura Prawnego. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 23 sierpnia 2023 roku o godzinie 900  

po stwierdzeniu kworum otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Aneta Zdybel.  

Zawiadomienie wraz porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 2 – Praca nad rozpatrzeniem skargi przesłanej za pośrednictwem Wojewody 

Zachodniopomorskiego pismem z dnia 4 lipca 2023 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel przedstawiła projekt uchwały 

dotyczący przedmiotowej skargi (załącznik nr 3 do protokołu). Kolejno oddała głos Sekretarzowi Miasta, 

który udzielił informacji na temat działań dotyczących omawianej sprawy. 

Dyskusja, w trakcie której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Agnieszka Rachtan – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Prezydent Miasta, 

Sekretarz Miasta. 

 

Po dyskusji, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zarządziła głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną. 

Za głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad sesji zaplanowanej  

na dzień 31 sierpnia 2023 r., projektu uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną. 

Za głosowało 2 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 – Praca nad rozpatrzeniem skargi przesłanej za pośrednictwem Wojewody 

Zachodniopomorskiego pismem z dnia 19 lipca 2023 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel odczytała projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi (załącznik nr 4 do protokołu) oraz poinformowała o przebiegu poprzedniego 
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posiedzenia komisji w tej sprawie. Kolejno głos zabrał Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz,  

który przedstawił stanowisko do przedmiotowej skargi. 

Dyskusja, w trakcie której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Agnieszka Rachtan – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Leszek Waga – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Prezydent Miasta, 

Sekretarz Miasta, 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi Inwestorów, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury, 

Kierownik Biura Prawnego. 

 

Po dyskusji, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zarządziła głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Za głosowało 2 członków komisji, 1 głos był przeciwny, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad sesji zaplanowaną  

na dzień 31 sierpnia 2023 r., projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Za głosowało 1 członek komisji, przy 3 głosach przeciwnych, głosów wstrzymujących się nie było. 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zwróciła się z zapytaniem o pismo 

dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Krzywej. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury udzieliła odpowiedzi. 

Dyskusja, dotycząca TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu.  

 

Ad. pkt 5 – Zakończenie obrad. 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie komisji  

w dniu 23 sierpnia 2023 roku. o godz. 1049. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Aneta Zdybel 
 

 

 

Protokołowała: Emilia Solka 


